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oe leidster van de sekti-e
dci . 18*12-197f3, gehouden

badmintonr mej.J.Jacob
in het l<Lubhuis, ,-linkei-

llan Franken opent de vergadering en deelt mee dat de verqadering bijeen is ge-
roepen om met J.Jacob enkele toekomstvisies t.a.v. de l-eiding door t,e nenten.

Het is de bedoel-ing dat, ue in de vereniging toegroeien naar een tueede flull-time
le1der en in dat kader uordt gedacht aan iemand die trainingen bij rneetdere
sekties kan verzorgen. llej.J.Jacob is voora]- uitqenodigd om haar reeds in dit
stadium te kunnen inl-ichten zodat straks veranderingen op dit qebied niet onver
r.,lacht uit de lucht komen vallen.
Hij licht verder toe dat de behoefte aan een tueede fuLltimekracht voolaL
komt vanuit de sektie gymnastiek en dat ook vooral vanuit deze sektie de ulens

naar voren komt voor een mannelijke kracht. Verder moet cjeze kracht vooral- ook

de sporLen volleybal en badminlon kunnen 9even.

tlesgevraagd zegl. Jos6 Jacob dat zij eigenlijk, vooral na een onlangs gehouden
gesprek met Ton v. l-loudt, dit al had zien aankomen en het stancipunt van de

uereniging ook ue1 kan billijken.
Simon Kersten licht nog toe cJat all-e part-time leiding bij de sektie -oym-
nastiek altijd uordt verteld dat de aanstellinq tijdelijk is en dat in de

toekomst fulltime leding toch steeds de voorkeur heeft. Haar is dat lot nu Loe

nog nooit verteld omdat nu pas het streven ontstaat deze leiding in te zetten
voor meÉrdere sporten/ sekties.

Afgesproken uorcjt dat Jos6 op de hoogte zal- uorcien gehouden van de verdere
ontr.rrikkelingen. Uoorlopig verandert er nog niets en er rrlordt dan ook van haar
verulacht dal zij haar krachten normaal blijft inzetten voor de vereniging.

-o-o-o-o-o-o-o-o-

ilrn 20.30 uur uordt de vergadering voortgezet in aanuezigheid van Han Franken,
Karel Dingelhoff, Simon Kersten, Ïon van Houdt, Jan Schö1s, Frans van der
Heyden, An van der Zr.laan en l.iJim Zegers. Laler arriveeri ook Gerard Francissent
die eerder verhinderd uas. Peter Kokke heeft bericht van verhindering gezonden.
gmdat l(are1 Dingelhoff en Jan Schöfs genoodzaakt zijn eerder te vertrekken,
krijgen zij eerst het uoord.

ian Schö]s: 1n overleg met de Nijmeegse korfbalverenigingen uil-l-en zij vooral
NijmeEen-,Ljest ïtpakkentt o.a. reclame maken op scholen etc. fr moet dus een claim
uitgaan naar de sportvelden voor korfbalakonrodatie op Lindenhol-t. In verband
nret het klubhuis r,.rif len zij hier echter LJel blijven. Als hier axkomodatie Eenoeg
zou zijn, zouden zij er helemaal- niet over denken.
Er zal een brief ulorden opgesteld door het bestuur van de sektie korfbalr uelke
rnede ondertekend za1 uorden door het hool'dbestuur, aan de Sportstichting, uiaar-
in zij nog eens benadrukken rjat, zij op l.:JÍnkelsteeg r,ril1en blijven korfballent
maar gezien de beperkte mogelijkheclen genoodzaakt zijn een claim op Lindenholt
te brengen.
Han Franken merkt nog op dat er bij de korfballers, uanneer zij georuik maken

van het §lubhuis er LJeL voor deskundig barpersoneel moet uorden oezorqd, die
dan 6ól< aanuJezi-q is. Zij delen die rnening en zullen voor.6nuJsTiglreid van deze
mensen zorgen. Jan biedt noq aan vast met de klubhuisbour,rplannen te beginnent
claar de vergunniqg+van het tijdelijk klubhuis rnaar tot 1980 loopt en men beter
voor de dag komt"'Eànt en k.l-are bouuplannen. Simon zal- hem eerst de reeds aan-
uezige plannen aanreiken.

Kare.L Dingelhof f : Het kontrakt met lrJisk loop t t,/m 1978. lit rnr:et vernieuu u-ro::den

en zal gebeuren als oe sportstichtinq er mee akkoord gaat' Tevens zal dan over
de energiekostenverdeling u.rorden gesprol<en.
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Hierna uordt de post besrrroken.
- 0p de vraag aan de. Sportstrchting over sl-eute.l-s van de verschill-enoe kl-eed-

kamers hebben zij geantuoord dat deze sleutels reeds ttrlee maanden gereed
liggen bij de heer iLjieringa. Tevens geven zij toestemming tol het plaatsen
van een sleutelkastje in de meterkast.

- Voor de uitnodiging van de DuukdaLvers nree t,e doen aan carnavalsaktiviteiten
best,aat geen belangstelling.

- fr zu1len nog verschiffende advertenties uorden geplaatst vr:or het aantrekken
van gediplomeerde leiding voor vol-l-eyba1, gymnastiek en badminton.

- Uit de not,ulen van de sektie gymnastiek blijkt dat de heer F.tseynon zi-ch aanr
biedt als penningmeester van dc sektie gymnastiek.0ver cie kuestie van bestuur
van de sektie gymnastiek zeg t L:Jim Zegers het volgende:
Zij zouden misschien aan de heer Heymans moeten vragen om te stoppen met het
voorzitterschap. Hij heeft te ueinig tijd beschikbaar en kan zel-den een verga-
dering bijuonen. i;jim Zegers uil een poging doen mensen aan te t,rel.<ken voor
een bestr,rursfunctie in cje sektie gymnastiek tijdens een vergadering die plaats
zal- hebben met de ouders van de turnqroepen. Dit is 16 januari a.s. Al-s de hrer
F.Eeynon penningmeester uordt dan zal- een gesprek plaat,s moeten hebben nret
Simon Kersten die hem een en ander uit zal leggen, zodat zo economisch mogelijk
samenqeu,erkt kan uorden met de administratie.

- 0p de vraag op r.,:e1ke uijze de mensen die een jubileumqift hebben gedaan, urorden

- 'oedan[<tn uordt verLeld dat dit reeds is gebeurd.
= Àan cje llevobo is een garantverk,aring voor de financiëLe verplichtingen t.a.v.

[.iimavo verst,uurd.
- Aan de Sportstichting is een brief verzonden betr. de kontrakten van korfbal-

en voetbaL over medegebruik van de kleedkamers, tevens is herinnerd aan de brief
over de energj-ekosten van 27-3-1978.

- Àan de adverteerders van de llazenl<amper is een brief verzonden over de verande-
ring van de seizcensindeling.

- ir is in samenu:erking met Ria Kerst,en een brief opgest,eld om evt. aftredende
leden bij de vers:hillende sekties te inleresseren en te inforrireren over de mo-
geti jkhe.jen bi j de andere sekties. Alle sekties hel-rben deze ontvangen en na goed-
i..euring z-al deze gedrukt r,iorden.
Simon Kersten vraagt of voi.,rtaan al-l-e notulen die ontvangen u:orden van de verga-
deringen van de verschil-lende sekties, kunnen r.lorden voorgelezen. Dit zal voor-
t,aan geschieden.

Frans van der Heyden: Hij rrlil- uleten ulaar de stencilmachine staat. fr staat er
een l:ij de sektie gymnasti-ek en een bij de sektie honkbal. Daarover ulil hj.j kon -

I tal<t opnemen met Han Casteleyn. l-let urordt nl. een llezulaar voor hen om alles ge-
copiëerd te krijgen op priv6-adressen. Verder hei.lben zij op 31 december eenol-ie-- ball-enavond tijdens een uedstrijdin Neerbos-Cost, bJaarvoor iedereen uitgenodigd

, is.

i;jim Zegers: Hij zou graag uril-l-en dat de reklame gezamenlijk behandeld uordt.
lr u.rordt afgesproken dat de sekties eLkaar op de hoogte zul]en houden, LJanneer
zij reklame maken. Verder vraagt hij of de bingo-avonden uat eerder bekend ge-
maakt kunnen u.lorCen. Simon Kersten antu-roordt dat de bingots ook uleer niet te
veel- belangstelling moeten krijgen, omdat daar geen ruimte genoeg vocr is in
het kl-ubhuis. De eerstvolgende bingo i s op ,1[O f ey'Oruari en zaL op tr$d uorden
aangekonciigd.

Ton van Houdt; Het sekretariaat voelt hij ais een zuJare taak, ook omdat de
voorzitter op halve kracht uerkL. Zeker als er mensen ziek uorden dan komi
er t,eveeL uerk op zijn schouder neer. Han Franken zegt dat hij dit met zijn
voorzitter moet bespreken. lij moeten bij een ledenvergaderinq een bestuurs-
verkiezing houden en ook uitbreiden.'uim Zegers zegt dat zij bij ziekte van hun
lciding kont::ki op moeten nemen rret de sekti"e gyrn. voi:r evt. assistentie.

De volgende hoof dbestuursuergader-ingen u-rorden vas Lqelegd voor t 22 januarir E n,aart,
23 april, 18 juni en een alg"ledenvergacbing op 28 mei.
Hierna ulordt de verqaderinq an 22.30 L:ur i:cË-ilnciÍgd.

l\n vBn der Zu:aan


